
Zpráva o činnosti hasičů za rok 2014 

Vážení spoluobčané,  

rádi bychom Vás touto cestou seznámili s činností sboru dobrovolných hasičů za rok 2014. 

Rok 2014 jsme 11. ledna zahájili valnou hromadou. Ke konci roku měl sbor 72 členů, z toho 

15 dětí do 15 let. 

Na poměrně bohaté činnosti sboru, se během celého roku podílí část členů, kteří nechybí 

ani na akcích pořádaných jinými složkami. 

15. února jsme pořádali již tradiční hasičský ples s vepřovými hody. Hudba MODEUS, bohatá 

tombola a vcelku slušná návštěvnost, přispěli k tomu, že se zábava vydařila a všichni kdo se 

zúčastnili se dobře bavili. 

Začátkem března jsme měli výjezd k požáru v Březové. 7. března jsme popřáli všem našim 

členkám k MDŽ. Zástupci výboru předali všem malou kytičku s poděkováním za práci ve 

sboru. V tomto měsíci se také naši dva členové, Marek Kousal a Jan Volf, zúčastnili školení 

strojníků v Bílých Poličanech 

19. dubna jsme po vesnici spolu s dětmi provedli sběr šrotu a starého papíru. Výdělek z této 

akce použily děti na svoji pravidelnou činnost. Během dubna jsme připravili boudu na 

hasičském cvičišti na čarodějnice. Navozili jsme dřevo na hranici, provedli úklid a srovnali 

lavice tak, abychom mohli 30. dubna při dobrém občerstvení a s hudbou, přivítat poměrně 

dost návštěvníků při pálení čarodějnic. 

Měsíc květen začal přípravou na okrskovou hasičskou soutěž, která proběhla dne 24. 5. 

Naše družstva žen i mužů se shodně umístila na 2. místě. 

1. června se naši členové podíleli na spolupořádání dětského dne. Střelbou ze vzduchovek, 

stříkáním ze džberové stříkačky a nafoukáním pěny na hřiště, jsme přispěli k bezvadnému 

odpoledni. 7. 6. jsme se zúčastnili Bohoušova memoriálu v Hejtmánkovicích. 10. 6. jsme byli 

na výjezdu u požáru v Alpské vísce. 19. 6. jsme jeli do Hradce Králové, kde jsme mohli díky 

obecnímu úřadu zakoupit pracovní stejnokroje. 

Tak jako každý rok před prázdninami jsme museli vyčistit požární nádrž. Zjistili jsme, že je 

špatný přítok z přednádrže. Po jednání se starostou obce bylo dohodnuto, že se zakoupí 

plastové odpadní potrubí, staré se vykope a položí nové. Proto jsme 27. 6. spolu s Dušanem 

Doležalem, který provedl výkopové práce bagrem, toto potrubí vyměnili. 28. 6. jsme nádrž 

vypustili, pomocí cisterny vyčistili a napustili novým přítokem. Po brigádě bylo svoláno na 

hřiště posezení členů a rodinných příslušníků s malým občerstvením. Akce se zúčastnilo 25 

členů. 



12. 7. se stará garda zúčastnila Broumovských oslav. Dne 16. 8. jsme jeli k přátelům do 

Polska na noční soutěž, kde jsme skončili jako hosté druzí, celkově jsme se umístili na 

osmém místě. Soutěž se velmi vydařila. 

Na 13. 9. jsme naplánovali hasičskou soutěž o pohár starosty Jetřichova, akce se vydařila. 

Obě naše družstva se opět umístila shodně na 2. místě. 

Jako každý rok jsme byli požádáni o zapůjčení lavic a grilu na Hubertovu jízdu, a o zajištění 

obsluhy na večerní taneční zábavě. Po mnohaleté spolupráci jsou tyto akce vydařené, dobře 

navštěvované a pro obě strany přínosné. 

21. 10. proběhlo v Meziměstí aplikační cvičení, kde jsme se proškolili v různých oblastech 

včetně zdravovědy. 

Poslední kulturní akcí tohoto roku byla Posvícenská taneční zábava konaná       8. listopadu. 

Podle účastníků vydařená zábava, sice s menší účastí, ale jedna z tradičních, které nelze 

vynechat. 

Tak jako každý rok jsme navštívili naše jubilanty s dárkovým balíčkem. Všem jsme jménem 

sboru popřáli a poděkovali za práci a podporu naší činnosti.  

Na letošní rok připadla také dvě významná výročí. Diamantová svatba manželů Stanických, 

které jsme s dárkem a poděkováním za dlouholetou pomoc navštívili 11. září doma. Dále to 

byla zlatá svatba manželů Koňarikových. Ty jsme převezli z domu až na obřad na obecní 

úřad na historické hasičské stříkačce tažené koňmi. S technikou a v uniformách jsme tak 

popřáli k tak významnému životnímu jubileu našemu dlouholetému starostovi. 

Výbor se v letošním roce sešel celkem desetkrát, za účasti nejméně 9 členů. 

Rok 2014 jsme dne 13. prosince zakončili valnou hromadou, kde jsme si na další období 

zvolili nový výbor. Je pravda, že se složení výboru moc nezměnilo , ale všichni se budeme 

snažit ….. jak víme, je stále co vylepšovat …..  

Tolik o naší činnosti. Na první pohled nejsou vidět stovky hodin na brigádách, při údržbě 

výzbroje a výstroje, úklidy před a po akcích jak na cvičišti, tak v kulturním domě. Tady se 

sluší poděkovat všem, kteří se aktivně zúčastňují všech akcí. 

 

Do roku 2015 Vám všem přejeme jen to nejlepší. 

 

SDH Jetřichov 

 


